



## Styrelsemötesprotokoll 2015-04-14

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande	
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare	
	Carolina Sartorius	Studierådsordförande	
	Jashar Vahid	Källarmästare	
	Martin Johansson	Sexmästare	
	Lisa Claesson	Cafémästare	
	Erik Gärtner	Näringslivsansvarig	
	Sebastian Karabeleski	Programmästare	
	Nicolas Salas	Överphös	
	Ludvig Eriksson	Skattmästare	
	Adjungerade	Filippa de Laval	Revisor
		Peter Dahl	Kårkontakt TLTH
		Micaela Bortas	Vice Kårordförande TLTH
		Nick Persson	
David Larsson			
Amelia Andersson			
Sara Lindgren			
Martin Bergman			
Anna Lissborg			
Lasse Heeman			
Philip Holgersson			
Måns Ansgariusson			
Fredrik Åkerberg			

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:11
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**  
**att** adjungera Nick Persson, David Larsson, Amelia Andersson, Sara Lindgren, Martin Bergman, Anna Lissborg, Lasse Heeman, Philip Holgersson, Måns Ansgariusson och Fredrik Åkerberg.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Micaela berättade att det är Babbel Bistro på torsdag, ett språk-kafé.  
Peter sade att om man har feedback på verksamhetsplanen så är



det bara att säga till.

Nicolas undrade om det hade pratats något om att köpa laser-tagutrustning.

Viktor sade att ordförandekollegiet hade diskuterat det.

§7 Information PLD && PLC  
Carolina berättade att det hade varit möte inför UNA-mötet i torsdags. Hon sade även att Gyllenen Pekpinne nomineringen stänger imorgon, och att Open Source Hackathonet är på gång. UNA-mötet är på fredag, och då bestäms kurs- och utbildningsplaner inför nästa läsår.

§8 Information Staben  
Nicolas grattade de nyvalda och sade att Martin hade gjort ett bra jobb med puben i fredags. Han sade även att staben hade haft funktionärsinformation förra veckan, och att arbetet fortgår.  
Carolina frågade om SRD får säga något på phadderutbildningen.

Nicolas svarade att det borde gå att ordna.

§9 Reunion  
Viktor berättade att det ordnades reunion förra året med gamla styrelser, med tårta och problemprat och trevligt, och undrade om styrelsen var intresserade av att ha det i år igen.

Styrelsen var intresserade.

Mötet **beslöt** att Viktor får i uppdrag att kontakta de gamla styrelserna tills S13, samt köpa tårta när det är dags, och att lägga till detta till beslutsuppföljningen.

§10 Internationalisera utskottstexter  
Viktor berättade vad utskottstexter är för något och att de ska finnas på engelska.

Mötet **beslöt** att alla i styrelsen får i uppdrag att översätta sin egen utskottstext, och att det ska vara färdigt till S14, och att lägga till detta till beslutsuppföljningen.

§11 Beslutsuppföljning

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Viktor	Reunion	S12	S13
Styrelsen	Utskottstexter	S12	S14

§12 Utskottsrapporter  
Det fanns inga ytterligare kommentarer om utskottsrapporterna.

§13 Ekonomisk status  
Ludvig berättade att sektionen har cirka 275 kkr i nuläget.

§14 Val av funktionärer  
**Sexmästeriet**



Entlediga Vice Pubmästare Ludvig Eriksson (dat13ler)  
Vice Pubmästare Jonas Thuresson (dat13jth)  
Funktionär Axel Tornberg Isberg (jap13ais)  
Funktionär Hampus Johansson (dic14hjo)  
Funktionär Ludvig Eriksson (dat13ler)

#### Källarmästeriet

Funktionär Douglas Clifford (dat13dcl)  
sudo Lasse Heeman (dat14lhe)

#### Cafémästeriet

Entlediga Funktionär Douglas Clifford (dat13dcl)  
Funktionär Emma Asklund (dat14eas)

#### Propagandamästeriet

DWWW-medlem Lasse Heeman (dat14lhe)

#### §15 Övrigt

Lisa undrade om styrelsen ville ha en myskväll.

Det ville styrelsen.

Sebastian berättade att ordförandekollegiet frågat aktivitetsutskottet om att ordna en idrottsturnering mellan styrelser den 3/5 eller 24/5, och om styrelsen är intresserad.

Carolina sade att styrelsen kan försöka.

Viktor var taggad.

#### §16 Meddelanden

Carolina berättade att LUF OSS delar ut sitt stipendie den 27/4, med rulltårta och inspirationsföreläsning.

Ludvig undrade ifall det gick att renas ut några av pärmarna i styrelserummet.

David föreslog att lägga dem i EKEA.

Sebastian sade att det går att stoppa in nya saker i gamla pärmar.

Viktor föreslog att sätta en låda för onödiga pärmar i styrelserummet, så att den kan flyttas sedan.

Nicolas berättade att det är ett event med Netcompany snart.

Sebastian berättade att Slaget om Lund, ett Amazing Race mellan sektionerna, har sista anmälan på torsdag och att det kostar 1000 kr.

#### §17 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 12.58.



Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn  
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff  
Ordförande